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Wij he bben Zaterdagmorgen een zeer bevredigende 
bespreking met de Belgen gehad . De Belgen begrijpen ons 
standpunt , dat wij hebben ingenomen ten aanzien van het 
karakter van de besprekingen in het Comit' Directeur . 
Minister Spaak is natuurlijk eerder geneigd om voor alle 
punten een compromis te zoeken , maar wij hebben ze duidelijk 
gemaakt , dat naar onze mening het rapport van het Comit' 
Directeur een aantal problemen moet opstellen , waarover ver
schil van mening bestaat, maar zij moet~ deze problemen op 
zo ' n wijze groeperen , dat het de Ministers mogelijk wordt 
politieke beslissingen te nemen , dus geen detailwerk , maar 
een duidelijk overzicht van de principiële verschilpunten . 

Zakelijk gesproken, bleek er toch een grote mate van 
affiniteit te bestaan tussen het Be l gische en he t Nederlandse 
standpunt , ondanks dikwijls belangrijke nuance - verschillen . 
Wij waren het eens over de ernstige tekorten van het Franse 
memorandum en wij zijn het ook eens over de belangrijke 
punten , waaraan wij in deze fase van de besprekingen moeten 
vasthouden . Stukje bij beetje gaat Minister Spaak nu voor
stellen doen voor de redactie van het eind- rapport . 

De Belgen overhandigden ons vier werkdocumenten, 
die ik hierbij insluit en waarvan ik U lezing zeer aanbeveel, 
vooral als illustratie hoe men te werk moet gaan. 

ij hebben over de inhoud van die documenten van 
gedachten gewisseld . Zij komen op sommige punten zeker voor 
amendering in aanmerking, maar zij zijn in hun opzet bepaald 
bevredigend . Ik vraag vooral Uw aandacht voor document no . 1 . 
Vanzelfsprekend hebben wij over document no . 3, dat namelijk 
gaat over het tarief naar buiten, een andere opvatting . Op 
zich zelf is dat niet ernstig . Belangrijk is, dat de documenten 
he lder zijn en zeer ver tegemoet komen aan ons standpunt . 

Van veel groter belang acht ik het, dat Snoy en 
Huppert ons inzage hebben gegeven in het advies aan Minister 
Spaak over de paragraaf ten aanzien van de institutionele 
opzet . Voor zover het mogelijk was hierover een oordeel te 
vormen zonder het stuk te zien (het werd namelijk slechts 
voorgelezen) geloof ik , dat het een zeer bevredigend document is. 

Ik heb de Belgen medegedeeld, dat U de Heer Spaak zult 
schrijven over Uw indruk van het gesprek met de Heer Butler. 
Ik heb hun tevens gezegd, dat het Uw indruk was, dat het goed 
zou zijn, dat de Heer Spaak bij zijn aanstaand bezoek in Londen 
contact met de Heer Butler zou zoeken . 

vrat betreft de Franse deelname aan de werkzaamheden 
van het Comité Directeur verwachten de Bel gen, dat de Heer 
Gai11ard met het oog op de Franse verkiezingen niet meer be
schikbaar zal zijn. 
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